

Referat af skolebestyrelsesmøde mandag d. 16. juni 2025 kl. 17:00-?? hos Ane, Vangede Bygade 52

Deltagere: Nadja Tandrup, Stine Abildløkke Borresen, Anna-Signe Holst, Sara Vinding, Rikke Michan, Ane Palsberg, Sidsel Raben, Sidsel Buhl, Jesper Walbum, Dan Cui Priergaard. Christoffer Korsbakke Mortensen kom til sidst i mødet.

Afbud: Eleverne, Mette Stæhr-Niedersøe,

Gæster: Thomas Mathiesen, Turi Høgh, Sune Larsen

Ordstyrer: Ane Palsberg

Referent: Jesper Walbum

Emne	Tid	Beskrivelse	Beslutning/referat
Godkendelse af referat (5 min)	17:00-17:05		Godkendt
Meddelelser	17:05-17:15	Forperson: Skoleledelsen: Medarbejderne:	Vi har fået et par opsigelser, så vi har brug for både kulturfag, matematik og tysk på tværs af afdelingerne. Life i lyngby har rekrutteret 2 medarbejdere og en vil læse videre. Rikke informerer om, at vi skal opdateres omkring sikkerhedsforanstaltninger på skolen. Der skal etableres en ny form for PLOV plan. Sikkert Samfund kommer på skolen inden ferien og laver planerne. Kort orientering om tidligere sag.
Orientering om aftaler for ny folkeskoleaftale	17:15-17:20	FX valgfag, praktik o.a.	Vi har konverteret to idrætstimer til idrætsvalgfag på 7/8 årg. Praktik bliver i 8. kl. i uge 18

Emne	Tid	Beskrivelse	Beslutning/referat
Opsamling fra Visionsmødet på Ordrup Gymnasium	17:20-17:30	Kort gennemgang af input samt aftaler og ønsker for det videre arbejde.	Stor opbakning til den nye skolevision. Den ligger godt i tråd med Bakkegårds måde at arbejde på generelt. Skolevisionen skal præsenteres så meget som muligt så mange steder som muligt. Planen for hvordan visionen skal præsenteres for forældrene planlægges i starten af skoleåret 25-26. Vi gør plads til 5 minutter på forældremøderne og tager det op på klassekoordinatormødet i efteråret.
Opsamling skærmpincip	17:30-17:40	Status og eventuelle beslutninger - VF har sendt deres opdateret, til beslutning - Anna-Signe arbejder med et udkast der præsenteres	Anna-Signe præsenterer skærmpolitikken. Sune præsenterer tankerne bag mobilpolitikken for VFC.
Opsamling i forhold til dokumenter og principper o.a.	17:40-17:50	Hvilke aftaler i forhold til opstart af opgaven i kommende skoleår i forhold til oplæg på seneste møde.	Sekretærerne skal involveres i hvordan dokumenter skal opdateres og vedligeholdes. Hjemmesiden, principper og politikker skal fornyes, vedligeholdes og kategoriseres. Helene, Anna-Signe og Rikke skaber strukturen inden der arbejdes med indholdet.
Kantinen	17:50-18:00	Status fra møde, samt overlevering af opgaven	Der skal holdes et statusmøde med kantinen. Rasmus er pt. svær at få fat i. Dan stopper i skolebestyrelsen og skal derfor videregive sin opgave. Ingen fra SB overtager opgaven. Thomas (adm. Leder) kalder på en hjælper, når der er brug for det.
Eventuelt	18:00-18:10	Høringssvar på styrelsesvedtægterne igen	Der er nyt høringssvar om mellemformer. Ingen kommentarer ud over at ViTo ikke skal fremgå under specialtilbud. De gode projekter kommer i et sommerbrev.
Herefter fælles middag og afslutning på året der er gået			
Kommende punkter		Ny vision samt trivselskommissionens anbefalinger, og fremme af god orden (August)	